
 
 

 

ZÁPIS č. 1/2024 

Ze 14. zasedání zastupitelstva obce Pňov-Předhradí konaného dne 15.1.2024 

Přítomni: dle presenční listiny 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení – doplnění a schválení programu  
2. Určení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení zápisu ze zasedání ze dne 11.12.2023 
4. Schválení administrace veřejné zakázky malého rozsahu s MAS Podlipansko, o.p.s. 

vč. schválení podpisu příkazní smlouvy 
5. Schválení směrnice o  zadávání veřejných zakázek a koncesí malého rozsahu 
6. Dotazy a připomínky zastupitelů 
7. Diskuse 
8. Návrh usnesení 
9. Závěr 

 
Systém hlasování: ano-ne-zdržel se, 0-0-0. 
 

K bodu 1. Starostka přivítala přítomné, zasedání bylo řádně svoláno dle Jednacího řádu (dále 

jen JŘ). Je přítomno 7 zastupitelů, zastupitelstvo je schopné usnášení.  

Hlasování: 7-0-0 

 

K bodu 2. Ověřovateli zápisu byli dle čl. VII., odst.5., Jednacího řádu určeni Beneš Milan a 

Zvěřina Jan. 

 

K bodu 3.  Zápis ZO ze dne 11.12.2023 byl ověřovateli ověřen. Protože nebyly podány žádné 

námitky, pokládá se zápis dle článku VII.odst.7 JŘ za schválený. Schválený zápis bude 

zveřejněn na webových stránkách obce do konce týdne. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje zápis ze zasedání ZO ze dne 11.12.2023 bez připomínek. 

 

 

K bodu 4. Starostka seznámila přítomné s důvodem vypsání výběrového řízení. Toto 

výběrové řízení se bude vázat na dotaci podávanou na Středočeský kraj z Fondu podpory 

venkova 2021-2024 pro rozvoj obcí do 2000 obyvatel. Maximální výše dotace činí 1000Kč na 

osobu trvale žijící v obci k 1.1.2021, tedy celkem 590.000Kč. Obec bude žádat finanční 

podporu na projekt zpevněných ploch pro účely oplocení na kontejnery pro tříděný odpad a 

parkoviště pro 3 osobní automobily za budovou obecního úřadu. Před podáním dotace je 

nutné nejdříve mít vybraného zhotovitele a poté o ni zažádat. Na příštím ZO bude tedy 

oznámen vítězný dodavatel a bude se schvalovat podání žádosti o dotaci.  



 
 

 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje administraci veřejné zakázky malého rozsahu s MAS Podlipansko, 
o.p.s. vč. schválení podpisu příkazní smlouvy. 
 
 
K bodu 5. Starostka obce představila znění nové směrnice o zadávání veřejných zakázek a 

koncesí malého rozsahu. Aktuálně platná směrnice byla schválena zastupitelstvem v roce 

2019. Nová směrnice byla upravena od stávající tak, aby bylo možné ji na 100 % dodržovat a 

nebrzdit tak fungování obce do dalšího ZO. Byla navýšena částka, o které může rozhodnout 

starostka sama z částky 200.000 Kč na částku 300.000 Kč bez DPH. Vzhledem k 

rostoucím cenám materiálu a práce je to logický krok. Nicméně i tak bude se vším ZO 

předem starostkou seznámeno, stejně tak jako to funguje doposud. Další dvě kategorie pak 

již bude rozhodovat a schvalovat zastupitelstvo obce podle pravidel jednotlivých kategorií. 

Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje směrnici o zadávání veřejných zakázek a koncesí malého rozsahu a 
směrnice nabývá účinnosti dne 16.1.2024. 

 
 
K bodu 15. Dotazy zastupitelů:  
Nebyly. 
 
 
K bodu 16. Diskuze:   

Do diskuze se přihlásil pan Kolařík se 4 dotazy (zde ve zkrácené formě, v plném znění 

k nahlédnutí na OÚ) 

Zaplatil pan Tůma do 31.12.2023 částku 3.086.387,70Kč a jak tuto částku hodlá obec využít 

ve prospěch občanů? 

Ano částka byla uhrazena již na konci září roku 2023. Částka bude plně využita na pokrytí 

investic v letošním schodkovém rozpočtu.  

 

Proč se zastupitelé rozhodli nepodat trestní oznámení i přesto, že škodu způsobila úřední 

osoba a v takovém rozsahu? 

Rozhodli se tak na základě doporučení právního zástupce zastupující obec v této věci.  

 

Jak jsou nyní nastaveny kontrolní mechanismy, aby k podobným případům již 

nedocházelo? 

Finanční a kontrolní komise provede kontrolu za celý rok 2023 nyní v lednu/únoru a provede 

z ní zápis. Stejně tak tomu bude i roky následující.  

 



 
 

 

Proč obec ještě nezveřejnila zápis z prosincového zasedání zastupitelstva? 

Starostka zápis sepisuje hned po proběhlém zasedání a je k dispozici k nahlédnutí na OÚ, 

avšak zveřejněn je vždy až po jeho schválení na dalším zastupitelstvu obce. Prosincový tedy 

bude vyvěšen v týdnu po lednovém zastupitelstvu obce a stejně tak další měsíce. Tento 

způsob uveřejňování praktikuje starostka obce od  samého nástupu do funkce.  

 
 

K bodu 18. Návrh usnesení byl přijat dle rozhodnutí projednávaných bodů programu.  

       

K bodu 19. Program zasedání byl vyčerpán. Starostka poděkovala všem přítomným za účast 

na ZO a ukončila zasedání v 20:30 hodin. 

 

 

 

 

V Pňově-Předhradí 16.1.2024 

 

 

Zapsala Ing. Jana Bydžovská  ……………………….. 

 

 

 

Ověřili Beneš Milan  …………………         a          Zvěřina Jan  ……………………….. 

    

                   

        …………………………………..                                         ………………………………….. 

                Jan Pavlíček                                            Ing. Jana Bydžovská 

               místostarosta                              starostka 


